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országgyűlési képviselő

Írásbeli választigénvlő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthelyi Miklós
Nemzeti Erőforrás Miniszter Úrhoz :

„Miért nem kapnak a pénzből azok, akik az igazi frontvonalban dolgoznak, így például a
védőnők?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban arról értesülhettünk, hogy új szakszervezeti konföderáció jött létre . A konföderáció egyik

alapítója, az MSZ EDDSZ elnöke, Cser Ágnes azt nyilatkozta, hogy a most létrehozott hatékony, erős és

szakmailag felkészült szakszervezeti konföderációnak többek között az a kiemelt célja, tárgyaljanak arról ,

hogy azt a kevés pénzt, ami van, azt hogy lehet tisztességesen és igazságosan elosztani. Véleménye

szerint az sem volt igazságos döntés, hogy a most 42 ezer „frontvonalasnak” adott háromhavi pótlékbó l

miért nem kap az, aki igazán a „frontvonalban” dolgozik, így például a védőnő?

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Miért nem kapnak pénzből azok, akik az igazi frontvonalban dolgoznak, így például a

védőnők?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . december 19 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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